
Referat  
Skoleutvalget ved Ås videregående skole 

Møtested: Konferanserommet i F- blokka 

Dato: 23.11.2021 

Tid: kl. 11.00 - 12.00 

Referent: Anja Niska 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Olav Otterstad Sekretær Elev 

Henrik Ringstad Nestleder 
 

Elev 

Emma Vujic Rødahl Leder 
 

Elev 

Alexander   Elev 

Synnøve Aas Gulvik 
 

 Rektor - Fylkeskommunen 
 

Anja Niska  Ansatt - miljøarbeider 

Ikke til stede: Sigrun Borgersen - skoleledelsen 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
1 Orientering om skoleutvalget  

2 Valg av leder, nestleder og sekretær  

3 Oppstart av skoleåret  

4 Elevundersøkelsen  

5 Vinter/vår 22 – ønsker og ideer  

6 Evt.  

 

Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak1 Orientering om skoleutvalget 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Videregående opplæring skal fremme demokrati og elevene skal ha medansvar og rett til medvirkning. 

Skoleutvalg ved hver skole skal ha rådgivende myndighet, og skal arbeide for et godt skoledemokrati 

der elever og ansatte tar aktivt del i alle spørsmål som handler om skolen og skolemiljøet.  

Skoleutvalget skal ha minst to møter i halvåret. Utover dette skal skoleutvalget ha møte når lederen 

finner det nødvendig eller utvalget ber om det. 



Sakslister og møtereferat publiseres på skolens nettside. Saksliste skal så vidt mulig legges ut 10 dager 

før hvert møte. 

 

Sak 2 Valg 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Orientering om ulike verv i utvalget 

Hva ble bestemt: 

Leder – Emma Vujic Rødahl 

Nestleder – Henrik Ringstad 

Sekretær - Olav Otterstad  
 

Sak 3 Oppstart av skoleåret 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Tilbakemelding fra årets oppstart: 

- Elevene ønsker å bli kjent på skolens område og hvilke tilbud skolen har  

- Vanskelig å bli kjent med andre når man er i brakkene og bruker mye av friminuttet til å 

forflytte seg. 

- Gjøre elevene kjent med Helsestasjon for ungdom i kommunen, hvor og hvilket tilbud på 

skolen, seksualundervisning, hvem er til stede og når på skolehelsetjenesten,  

- Ha en felles kanal/chat på Teams – elevtjenesten, skolehelsetjenesten. Ble orientert om appen 

elevtjenesten. 

- Karriere veiledning – hvordan mulighet man har. For eksempel lærekandidat – ulike løsninger.  

- Synliggjøre elevtjenesten og karriere veilederen f.eks. med plakater – hvem, hva og hvor. 

 

 

Hva ble bestemt: 

Legge til rette for å synliggjøre hvilke tilbud og tjenester vi ha på skolen, samt synliggjøring av 

muligheter man har innenfor skole, lærling o.l. 
 

Sak 4 Elevundersøkelsen 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Skal gjennomføres i uke 47. Viktig å gjennomføre slik at vi kan få tall som gjør at vi kan jobbe videre 

med.  

 

Sak 5 Vinter/vår 22 – ønsker og ideer 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Sak videreføres til neste møte 

 

Sak 6 Evt. 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Ønske om ulike aktiviteter: 

- Snøballkonkurranse 

- Turnering/Karaoke 

- Hospitering på ulike avdelinger for å bli kjent og de ulike tilbudene. 

- Pride (Både i uke 6 og i juni). 



Hva ble bestemt: 

Tas med videre til aktivitetskomiteen og ressursgruppen som skal opprettet til temauken for 

seksualitet.  

 


